
Zápis
                          z veřejného zasedání Zastupitelstva města Mšena č. 11
                                                 konaného dne 15.04.2024

Přítomní: Jiří Guttenberg st.,  Mgr. David Hanzl, Petr Jizba, Jan Krúpa, Tomáš Uher,
Mgr. Marcela Prieložná, Jiří Říha, Renata Zabilanská, Květuše Živná, Ing. Martin Mach,
Jiří Guttenberg ml., Ing. Jaromír Flígl, Václav Novák, Alena Oupická, Václav Háze

Zasedání Zastupitelstva města Mšena bylo zahájeno v 17:03 hodin starostou města 
Jiřím Guttenbergem, který upozornil, že ze zasedání zastupitelstva je pořizován zvukový 
záznam a konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 zákona
o obcích byla na úřední desce Městského úřadu Mšeno zveřejněna v souladu se zákonem 
po dobu nejméně 7 (resp. 10) dní. Současně byla zveřejněna na elektronické úřední desce. 
Pan starosta konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva 
(15), zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích), a že zápis
z minulého zasedání byl ověřen a vyvěšen. K zápisu nebyly vzneseny žádné další námitky 
a připomínky.

Určení ověřovatelů zápisu:
Alena Oupická, Petr Jizba

Určení zapisovatele:
Ivana Krúpová
 
Schválení programu:
Pan starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou 
členům zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 
Následně se zeptal, zda má někdo k návrhu programu připomínky.
Nikdo z přítomných neměl k programu námitky ani návrh na doplnění, pan starosta dal
o předloženém návrhu programu hlasovat.

Návrh programu:

1.   Rozpočtová opatření rozpočtu města za rok 2024
2.   Účetní závěrka města Mšena za rok 2023
3.   Závěrečný účet města Mšena za rok 2023 a Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření
      města Mšena za rok 2023
4.   Změna Zakládací smlouvy DSO EKOD a Stanov DSO EKOD
5.   Dotace z Programu regenerace MPR a MPZ v roce 2024 od MK ČR  -  MPZ Mšeno
6.   Grantové řízení města pro rok 2024
7.   Investiční záměry
8.   Různé, informace, diskuse
9.   Závěr

Hlasování:
pro 15, proti 0, zdrželo se 0.
Schváleno

Program veřejného zasedání zastupitelstva byl přijat.
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1. Rozpočtová opatření rozpočtu města za rok 2024

Finanční výbor, zápis ze schůze ze dne 9.4.2024
Pan starosta před projednáním prvních bodů programu informuje zastupitelstvo, že finanční 
výbor na své schůzi dne 09.04.2024 projednal a doporučil zastupitelstvu schválit Závěrečný 
účet města Mšena za rok 2023 a Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření města Mšena
za rok 2023. FV doporučuje zastupitelstvu uvedené dokumenty schválit bez výhrad.
ZM bere zápis FV na vědomí.

Usnesení č. 1/11/2024
ZM bere na vědomí rozpočtové opatření č. 2 rozpočtu města na rok 2024, schválené Radou 
města Mšena usnesením č. 1/31/2024 dne 08.04.2024 na základě pověření ZM, které bylo 
schváleno dne 21.11.2022 usnesením č. 8/2/2022. 
Hlasování:
pro 15, proti 0, zdrželo se 0.
Schváleno

2.   Účetní závěrka města Mšena za rok 2023

Usnesení č. 2/11/2024
ZM schvaluje účetní závěrku města Mšena za rok 2023 (rozvahu, výkaz zisku a ztráty, přílohu 
a inventarizační zprávu) a Výkaz pro hodnocení plnění rozpočtu ÚSC, DSO a RR.
Hlasování:
pro 15, proti 0, zdrželo se 0.
Schváleno

3. Závěrečný účet města Mšena za r. 2023
a Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření města Mšena za rok 2023

Usnesení č. 3/11/2024
ZM schvaluje Závěrečný účet města Mšena za r. 2023 a Zprávu o výsledku přezkoumání 
hospodaření města Mšena za rok 2023. Zastupitelstvo města Mšena uvedené dokumenty 
schvaluje bez výhrad. 
Hlasování:
pro 15, proti 0, zdrželo se 0.
Schváleno

4. Změna Zakládací smlouvy DSO EKOD a Stanov DSO EKOD
Pan starosta objasnil situaci, několikrát se v ZM řešilo přijetí Nového Boru do svazku, které 
nebylo schváleno, jelikož část zastupitelů v přijetí nevidělo přínos. Nyní je na programu změna 
Zakládací smlouvy a Stanov DSO EKOD. Starostka Dubé paní Žalovičová – jsme jedni z mála 
svazků, kteří mají podmínku, aby přijetí do svazku bylo schváleno 100%. Žádá zastupitelé o 
podporu, doufá, že jsou profesionálové a že se někteří odprostí od osobních sporů.

Usnesení č. 4/11/2024  
Zastupitelstvo města Mšena schvaluje změnu Zakládací smlouvy DSO EKOD
a změnu Stanov DSO EKOD v předloženém znění. 
Hlasování:
pro 13, proti 0, zdrželi se 2 (p. Flígl, p. Jizba).
Schváleno
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5. Dotace z Programu regenerace MPR a MPZ v roce 2024 od MK ČR  -  MPZ Mšeno
V. Novák – zda byla celá částka určená na obnovu kostela  sv. Martina v r. 2023 vyčerpána. 
Pan starosta – ano, schválená částka byla vyčerpána. Paní Šestáková vysvětlila pozdržení
a potvrdila vyčerpání financí.

Usnesení č. 5/11/2024
ZM schvaluje přijetí dotace přidělené Ministerstvem kultury ČR z Programu regenerace MPR a
MPZ na rok 2024 ve výši 440.000 Kč a stanovuje rozdělení této částky takto:
a) 231.000 Kč na restaurování sousoší Panny Marie se sochami sv. Šebestiána a sv. Rocha 
+ spoluúčast města ve výši 43 % uznatelných výdajů, tj. 171.100 Kč.
b) 209.000 Kč na celkovou obnovu fasády kostela sv. Martina ve Mšeně – VIII.etapa
+ spoluúčast města ve výši min. 10 %, tj.  49.000 Kč + spoluúčast církve, vlastníka objektu ve 
výši min. 40 %, tj.  228.591,05 Kč.  
Hlasování:
pro 15, proti 0, zdrželo se 0.
Schváleno

6.   Grantové řízení města pro rok 2024
Pan starosta se domnívá, že grantová komise pracovala dobře a vyhověla všem žádostem.
J. Flígl – pokud TJ Sokol vykazuje 165 dětí, považuje toto číslo za nereálné a nebude v tomto 
bodě hlasovat pro.

Usnesení č. 6/11/2024
ZM bere na vědomí návrh komise pro rozdělení finanční částky z rozpočtu města na rok 2024 
v souladu se „Zásadami města Mšena pro udělování podpory zájmovým sdružením, spolkům 
a dalším organizacím, zabývajícím se dobrovolnou činností občanů“ a podle těchto zásad 
schvaluje rozdělení finanční částky v „Grantovém řízení města Mšena 2024“ takto:
Grantové řízení Města Mšena 2024 - sportovní spolky
Název spolku, oblast, Kč
TJ Sokol Mšeno, C, 99.000 Kč
SK Mšeno, C, 33.000 Kč
Český svaz včelařů, C, 5.400 Kč 
Klub zMatek, C, 16.200 Kč
Dragon fight gym z. s., C, 22.200 Kč
SK Mšeno, B1,100.100 Kč
TJ Sokol Mšeno, B1, 102.300 Kč
TJ Sokol Mšeno, B1, 35.000 Kč
Enduro Klub Mšeno, B1, 60.000 Kč
Bike Mšeno, z. s., B1, 25.000 Kč
Martin Pokorný, fyzická osoba, B1, 20.000 Kč
Dragon fight gym z. s., B1, 10.000 Kč
Dragon fight gym z. s., B1, 8.000 Kč
Šachová škola pat a mat, A, 3.800 Kč
JAWA-MOTO-ČZ-Veterán Club Mšeno, B2, 30.000 Kč
Divadelní sdružení TJ Sokol Mšeno, B2, 30.000 Kč
celkem 600.000 Kč
Grantové řízení Města Mšena 2024 - ostatní spolky
Název spolku, oblast, Kč
Pěvecký sbor Intermezzo ze Mšena, z. s., B2, 43.000 Kč
Okrašlovací spolek pro Mšeno a okolí, B2, 17.500 Kč
Rybářské sdružení Mšeno., B2, 20.000 Kč
Klub zMatek, B2, 17.500 Kč
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MS Liška Sedlec, B2, 52.000 Kč
SDH Mšeno, B2, 30.000 Kč
ZO ČSCH Mšeno, B2, 20.000 Kč
celkem 200.000 Kč
Hlasování:
pro 14, proti 1 (p. Flígl), zdrželo se 0.
Schváleno

7.   Investiční záměry

IZ č. 20 - bytový dům se startovacími byty  
Tak jako většinu měst a obcí v ČR, trápí i naše město nedostatek dostupného nájemního 
bydlení. V ul. Mělnická postavit nový bytový dům s 15 - 20 nájemními byty 2+kk a 3+1,
které by sloužily z části jako startovací byty pro mladé lidi ze Mšena a z části jako služební 
byty pro potřeby města(bydlení pro učitele, lékaře, policisty). V lokalitě v minulosti bytový 
dům stál. Lze tady vybudovat dostatek parkovacích míst a je zde i prostor pro doplňkovou 
zeleň kolem domu. Je možné také část bytů vyčlenit jako sociální byty například pro seniory. 
Je zde možnost čerpat dotace na projektovou dokumentaci až ve výši 100%, na realizaci
ve výši 25%. P. Štětina se dotazuje na počet bytů. P. starosta – 15 až 20 bytů.
P. Uher se dotazuje na objem stavby. Pan starosta přesný objem nedokáže říct, nezná.

Usnesení č. 7/11/2024
ZM schvaluje investiční záměr:
IZ č. 20/2024 - Bytový dům se startovacími byty (realizace 2025-2030, 20.000.000 Kč).
Hlasování:
pro 12, proti 0, zdrželi se 3 (p. Guttenberg ml., p. Háze, paní Oupická)
Schváleno

IZ č. 22 - Rekonstrukce lesní cesty v Kačině  
Strategická lesní cesta v Kačině je po rozsáhlé těžbě dřeva v této oblasti v havarijním 
technickém stavu. Při dešti je téměř nesjízdná. Cesta je ve vlastnictví města, stejně jako okolní
lesy. Zrekonstruovat lesní cestu i v případě, že by se nedosáhlo na žádnou dotaci.

Usnesení č. 8/11/2024
ZM schvaluje investiční záměr:
IZ č. 22/2024 - Rekonstrukce lesní cesty v Kačině (realizace 2025, 3.000.000 Kč).
Hlasování:
pro 15, proti 0, zdrželo se 0.
Schváleno

IZ č. 23 - Nákup techniky pro TS  
TS disponují většinou zastaralou technikou, která se blíží ke konci své životnosti a opravy 
některých strojů již nemají význam. Ve strojovém parku TS zcela chybí moderní multifunkční 
stroj, který lze využít na zametání ulic, k zimní údržbě, k zálivce stromů a mnoha dalším 
potřebným činnostem. Investiční záměr na 1. Nákup osobního vozidla kombi pro převoz 
nářadí(především křovinořez, pily atd.) a pracovníků. 2. Nákup nakladače. 3. Nákup 
zametacího stroje. 4. Nákup valníkového vozidla. Pan Mach konstatuje, že není nutný nákup 
nakladače.
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Usnesení č. 9/11/2024
ZM schvaluje investiční záměr:
IZ č. 23/2024 - Nákup techniky pro technické služby (realizace 2025-2030, 6.000.000 Kč).
Hlasování:
pro 11, proti 0, zdrželi se 4 (p. Mach, p. Guttenberg ml., p. Uher, paní Živná). Schváleno

8. Různé, informace, diskuse

Čerpání Fondu rozvoje a rezerv

Usnesení č. 10/11/2024
ZM schvaluje čerpání Fondu rozvoje a rezerv na financování částečné úhrady kupní smlouvy 
na nákup pozemků Na Klůčku ve výši 500 tisíc Kč, dále na úhradu úroků ze Smlouvy o úvěru 
reg. č. 682/23-120 na nákup a zasíťování pozemků Na Klůčku.. 
Hlasování:
pro 12, proti 0, zdrželi se 3 (p. Guttenberg ml., p. Mach, paní Oupická)
Schváleno

Lékárna
Pan starosta sděluje informaci ohledně otevření lékárny, jakmile město dostane registraci, 
uzavřou se smlouvy s pojišťovnami a začne nákup léků. 

Parkoviště v Mělnické ulici 
Je hojně využívané především o víkendech, je zde prostor pro rozšíření.

Investiční výhled
Je promítnuta tabulka investičních záměrů, kde je vidět i předpoklad čerpání, je prostor na 
realizování akcí.
J. Guttenberg ml. – bytový dům za 20 milionů Kč je pro něho nereálný, nemůže hlasovat pro. 
P. starosta – jaká bude cena ukáže projektová dokumentace.

Pan starosta reaguje na článek M. Macha na facebooku, kde je uveden jako starosta,
že starosta lže, když trvdil, že by měl rezignovat ve funkci v EKODu a ptá se, zda myslel sebe 
nebo jeho.
M. Mach – pochopitelně myslel J. Guttenberga. Osobně se ho ptal, zda bude mít zájem
o jeho funkci, nechtěl jsi.
P. Starosta – o funkci jsem neměl zájem.
M. Mach – kdybych odstoupil, zastavil by se chod firmy. 

M. Mach – se ptá, proč není v projektové tabulce výměna oken v DS.
P. Starosta – v tabulce je snížení, ani firma Energy Benefit nechce pokračovat v této akci.
Pan starosta – minule říkal T. Uher, že pozemky Na Klůčku jsou strategické a město
je má koupit.
T. Uher –  nikdy jsem neřekl, že se pozemky neprodají, ale cena se mi nezdá reálná,
chce znát přesné částky.
Pan starosta – v minulém volebním období jste si dělali co jste chtěli, o ničem nás 
neinformovali, my se snažíme s Vámi vést diskuzi, přesnější částky vzejdou až z projektové 
dokumentace.
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J. Guttenberg ml. – myslíš si, že jsi odborník a postupuješ správně, my v minulosti postupovali 
tak, že jsme měli podklad z 80% pevných čísel a domnívám se, že tento postup byl správný.
D. Hanzl – co je špatně na logice projekt, plán, pak bude provedena korekce.
P. Starosta – zmiňujete, že město je developer, když koupí pozemky, já tvrdím, že město 
developer není. Provoz lékárny a pošty bereme jako službu občanům.
T. Uher – otevření lékárny jsme v žádném případě nekritizovali, jen jsem se minule ptal, zda 
máte vše dobře „ošéfované“.
M. Prieložná – neměli jsme jinou možnost, obavy jsme měli všichni, nyní je zbytečné o tom 
vést diskuzi.
J. Guttenberg ml. – přečti si po sobě články, které píšeš do novin, je tam vše podrobně a pak 
nemůžeš unést, když napíšeme článek my.
Pan starosta se brání proti nařčení v článku v březnovém Mšensku, kde byl obviněn on i jeho 
kolegové, že lžou, jsou populisté, developeři. On sám sebe i své kolegy pokládá za slušné lidi 
a toto obvinění se mu nelíbí.
M. Mach – v minulém článku jsi napsal, že po nás zbyly jen tři projekty, což není pravda.
J. Guttenberg ml. – můžeme zpochybňovat, co píšete.
D. Hanzl - vystupujete zde, že EKOD je jediný spravedlivý, všichni víme, jeden jediný důvod, 
proč jste tady hráli to divadlo. Poznámka k M. Machovi – můžete smazat z facebooku, že jste 
starosta města Mšena.
A. Oupická – dotaz, zda je počítáno se zůstatkem financí po skončení volebního období.
P. starosta – při předávání úřadu bylo na účtě 30 mil., nyní 46 mil, i když se projekty budou 
realizovat, město určitě nepředáme s nulovým zůstatkem.
Paní Holušková – poděkování za vrácení bývalé knihovny v Sedlci.
T. Uher – poděkování za údržbu „ Planýrky“ a táže se, jak to dopadlo s trafostanicí Na Klůčku. 
Pan starosta – bude vybrán pozemek, kam bude trafostanice přesunuta..
Paní Holušková – jak je to s internetem v Sedlci, nelze se dovolat.
Pan starosta – proběhlo jednání se senátorem p. Voseckým, problém je nahlášen.
M. Mach – řešil pevný internet v Sedlci.
T. Uher – zábrana na popelnice na tříděný odpad v Boleslavské ulici je dobré řešení,
i když si ji představoval z druhé strany, stejně by se dal vyřešit i prostor na parkovišti
u bývalého zdrav. střediska a u cihelny. P. starosta – u střediska  se uvažuje o podzemních 
kontejnerech.
T. Uher – myšlenka on-line přenosů ze ZM. Pan starosta – ve zveřejnění zvukovém záznamu 
nevidí problém.

9.   Závěr

Pan starosta poděkoval přítomným za účast a ukončil zasedání v 18:06 hod.

Ověřovatelé:

Alena Oupická ….....................................................

Petr Jizba ….....................................................

Starosta města
Jiří Guttenberg st. ….......................................................
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